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Sinds september 2003 maak ik onafgebroken deel uit van de Kortrijkse raad. Vanaf september 

2004 was ik verantwoordelijke voor het departement Studie en Advies, tot ik op 1 september 

2016 stafhouder werd. Reeds eerder had ik mij laten inspireren door het idee van de fusie van 

onze vier balies. In de bestaande structuren miste ik efficiëntie en slagkracht. Anderzijds was ik 

ervan overtuigd dat het exponentieel groeiend werk veel doeltreffender zou kunnen worden 

verwerkt in een grotere structuur. Een fusie is een verhaal van mensen. Ik ontmoette op mijn 

weg stafhouder Brigitte Vander Meulen. Dit was de aanzet. Een vijftiental Brugse, Ieperse, 

Kortrijkse en Veurnse advocaten vormden een ploeg die hard heeft gewerkt met als doel de 

apotheose van 24 april 2018. Het werk is echter verre van af. Het eerste jaar van onze balie zal 

van de leden van de raad een tomeloze inzet vergen. Ik wens het “kind” dat ik op de wereld heb 

helpen brengen in zijn eerste levensjaren te begeleiden. Ik koester de overtuiging dat zij die aan 

de wieg van onze balie stonden, ook het best geplaatst zijn om deze de eerste jaren via de raad 

te ondersteunen. Ik dank u voor uw steun. 

 


